

品質暨環保理念宣導函

貴公司 鈞鑒：

研揚科技(股)公司致力於推動ISO 9001、ISO 13485品質管理系統及ISO 14001環境管理系統，建立、書面化、實施、維持和持續不斷改善品質/環境管理系統，以符合要求；鼓勵供應商、協力廠商及外包商符合勞動、環保及商業道德等方面的商業行為規範並遵循政府相關環保法令規章，倡導節約能源、減少資源浪費，更秉持續改善之精神，達到保護環境之目的，並列出研揚科技(股)公司之品質政策、勞動政策、環境宣言及環保理念，提供給您參考，請 貴公司於收文後一週內簽回此份文件，並敬邀 貴公司能共襄感舉，一同為環境保護盡一份心，無任感荷！

順訟

商祺

品質政策：顧客滿意、品質至上

環境宣言：群我滿意、環境至上

勞動政策：尊嚴勞動

環保理念

- 1.以創新卓越的心，提供符合環保與品質的科技。
- 2.以誠信篤實的心，落實環境法規與目的的管理。
- 3.以以人為本的心，推動地球關懷與改善的活動。
- 4.以放眼天下的心，善盡社會環保與公益的責任。
- 5.以永續經營的心，承諾環境改善與持續的決心。

供應商/協力廠商

負責人員簽章： _____

日 期： _____

Quality & Environmental Protection Concept Letter

To Whom It May Concern:

AAEON Technology Co., Ltd. is committed to promote the ISO 9001, ISO 13485 Quality Management Systems and ISO 14001 Environmental Management Systems, establishing , writing, implementing, maintaining and continuously improving the quality/ environment management system to meet the requirements; encouraging suppliers collaborators and outsourcers comply with the Code of Business Conduct (AAEON Ethical Behavior Guideline) in the areas of labor, environmental protection and business ethics. Meanwhile, comply with relevant government environmental laws and regulations, advocate energy conservation, reduce waste of resources, and continue to improve the spirit to achieve environmental protection, and list The quality policy, labor policy, environmental declaration and environmental protection concept of AAEON Technology Co., Ltd. are provided below for your reference. Please sign this document within one week after receiving the article and we sincerity invite your company to participate in the event and do your part for the protection of the environment.

Regards,

Quality Policy: Customer Satisfaction · Quality Excellence

Environmental Declaration: Public Satisfaction, Environment Supremacy

Labor Policy : Decent Work

Environmental Protection Concept

1. Provide technology that meets environmental protection and quality with innovation and excellence.
2. Implement the management of environmental laws and objectives with integrity and solid heart.
3. Promote the care and improvement of the planet with a people-centered mind.
4. To look at the hearts of the world, to fulfill the responsibility of social environmental protection and public welfare.
5. Commit to environmental improvement and continuous determination in the spirit of sustainable management.

Supplier / Cooperator

Responsible Person Signature : _____

Date : _____